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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:351 Invasiva arter

Invasiva arter är ett stort hot mot den biologiska mångfalden och kan även 
drabba till exempel fastighetsägare negativt.

Jag vill därför fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta i arbetet mot invasiva arter?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2023-05-12
Besvaras senast
2023-06-02


